
 
 

 

 

Tarnów, 31 stycznia 2023 r. 

KRM.0003.659.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

Uprzejmie informuję, że na LXXXI sesji Rady Miejskiej 26 stycznia 2023 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Mirosław Biedroń zgłosił następujące 

wnioski i zapytania:   

1. Poparł apel radnej Agnieszki Danielewicz i Krystyny Mierzejewskiej w sprawie PONON-u. „Jeżeli 
mamy sygnały, że policjanci, Straż Miejska wożą osoby nietrzeźwe, nie mają gdzie tych osób 
przetransportować. Jeśli mamy informacje, że jest rzeczywiście ten 1 promil i te osoby nie 
korzystają w ogóle z tej ogrzewalni, to coś jest nie tak. (…) My jako radni zostaliśmy w ostatnich 
dniach grudnia zaskoczeni tym tematem. A sprawa dotycząca negocjowania wysokości stawek 
na ten rok ponoć była już od września wiadoma ze strony magistratu. I wtedy już można było 
rozmawiać, szukać rozwiązań. My w ostatniej chwili dowiedzieliśmy się, że trzeba 
przegłosować, trzeba szybko przyjąć decyzję.” Zaapelował do Pana Prezydenta o znalezienie 
jakiegoś rozwiązania dla zaistniałej sytuacji. 

2. Zwrócił się do służb współpracujących z Panem Prezydentem o zajecie się remontem ul. 
Lutosławskiego (równoległa do ul. E. Niedojadły). „Doraźne uzupełniania ubytków wystarcza 
tylko na parę dni.” 

3. Zwrócił się o rozważenie możliwości powołania stanowiska „oficera rowerowego”. Stanowisko 
takie funkcjonuje się i sprawdza w wielu miastach. W związku z przyjęciem w Tarnowie 
Zrównoważonego Planu Mobilności wprowadzenie takiego stanowiska byłoby szczególnie 
korzystne, ponieważ może pomóc we wprowadzaniu nowych rozwiązań ułatwiających 
poruszanie się po mieście rowerem. Ponadto radny chce wiedzieć, ile w tym roku miasto 
planuje utworzyć nowych kontrapasów i kontraruchów?    

4. Jakie były w roku 2022 koszty utrzymania (koszty inwestycyjne, koszty ogrzewania, koszty 
związane z oświetleniem, koszty wynagrodzeń): 

• Areny Jaskółka Tarnów, 

• Multimedialnego Centrum Artystycznego przy ul. Wałowej, 

• Pasażu Odkryć. 
Ponadto chce wiedzieć, jakie te placówki: 

• przyniosły przychody, zyski,  

• planują w tym roku przychody, wydatki. 
5. W imieniu Rady Osiedla „Piaskówka” zwrócił się o ponowne przeanalizowanie możliwości 

zmiany organizacji ruchu na skrzyżowaniu ulic: Boya Żeleńskiego, Romanowicza i Parkowej. Na 
wyjeździe ze strefy zamieszkania przy ul. Parkowej na ul. Romanowicza często dochodzi do 
stłuczek, kolizji i wypadków. Zaproponował by skrócić o kilka metrów strefę zamieszkania i 
wprowadzić znak STOP-u, by wymusić na kierujących zatrzymanie się.  
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